
PROTOKÓŁ NR I/2024
Z OBRAD I SESJI RADY MIASTA PŁOCKA

ODBYTEJ W DNIU 7 MAJA 2024 ROKU

Sesja rozpoczęła się o godz. 10.10, a zakończyła o godz.12.20.
Obrady Sesji są nagrywane.

Stan radnych - 24
Obecnych - 24
Nieobecnych - 0
Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2, 3, 4, 5, 6 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Ślubowanie radnych.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Wybór Przewodniczącego Rady.
5. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora.
6. Ślubowanie nowo wybranego prezydenta miasta.
7. Zakończenie obrad I sesji Rady.

Ad. pkt 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Pan Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Proszę Państwa, zaczniemy za chwileczkę
pierwszą sesję nowo wybranej Rady Miasta Płocka. Witam Państwa bardzo serdecznie. I
zaczynamy,  proszę  Państwa.  Uroczyste  otwarcie  pierwszej  sesji  nowo  wybranej  Rady
Miasta Płocka. Witam Państwa bardzo serdecznie. Witam Pana prezydenta elekta. Miło mi
widzieć. Witam służby mundurowe. A witam przede wszystkim Panią poseł, przepraszam,
witam Panią poseł Gapińską, Elżbietę Gapińską. Miło mi widzieć. Witamy serdecznie. Ze
służb  mundurowych  z  nami  są  dzisiaj:  Pan  nadkom.  Robert  Nolbert,  Zastępca
Komendanta Miejskiej Policji w Płocku, witamy Pana Komendanta, Pan Jacek Starczewski,
Komendant Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej, witamy Pana komendanta, Pan kapral
Nagadowski,  Sekcja  Współpracy  Cywilno-Wojskowej,  witamy  Pana,  Pan  ppłk  Michał
Kwiatkowski,  Szef  Wojskowego  Centrum  Rekrutacji,  witamy  Pana  serdecznie.  Proszę
Państwa, będziemy za chwileczkę przechodzić do poszczególnych punktów. (niezrozumiały
głos)  Straż  miejska?  A  tak,  tak,  tak,  tak,  tak,  tak,  zaraz  go  tu  sobie  znajdę  proszę
Państwa.  Tak,  Pan  Konrad  Guzanek,  Komendant  Straży  Miejskiej.  Dziękuję,  Panie
prezydencie, za zwrócenie uwagi. Miło mi. I bardzo serdecznie przepraszam. Ale to tylko
trema. Zaraz, zaraz ustąpi. Także już mamy. Jeszcze raz przepraszam. Proszę Państwa, do
rzeczy technicznych przed ślubowaniem radnych, ponieważ my nie mamy jeszcze w tej
chwili żadnych urządzeń do głosowania, głosowania będą wyglądały zupełnie inaczej niż
my to jesteśmy do tego przyzwyczajeni. Pan sekretarz, który jest najstarszym radnym, ja
jestem najmłodszy, będzie obsługiwał ten moment i to będzie troszkę trwało, bo będzie
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musiał  Państwa  osobiście  wyczytywać  i  później  będzie  zaznaczał.  A  muszę  Państwu
powiedzieć,  że  po  ślubowaniu  mamy  tych  rzeczy  technicznych  do  zmiany  porządku
dzisiejszego naszego spotkania dojść dużo. W tej wersji, którą przygotował nam komisarz
wyborczy no zdecydowanie brakuje punktów, abyśmy mogli spokojnie procedować.”

Ad. pkt 2

Ślubowanie radnych.

Pan Tomasz Korga  Radny Senior  powiedział:  „Proszę Państwa, przejdźmy do bardzo
ważnego momentu - do ślubowania radnych. Bardzo proszę, żebyście Państwo wszyscy
wstali. Przeprowadzimy akt ślubowania. Może ja przejdę, że byłoby mnie lepiej słychać.
Akt ślubowania:  Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście
obowiązki  radnego sprawować godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie  dobro
mojej gminy i jej mieszkańców. Pan sekretarz będzie wyczytywał Szanownych Państwa.
Ślubuję i  ewentualnie  Tak  mi  dopomóż  Bóg,  jeśli  ktoś  z  Państwa  chce  tę  kwestię
wypowiedzieć w ten sposób. Bardzo proszę.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej”.

Pan Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan Edward Bogdan powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan Leszek Brzeski powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan Emil Brzeszcz powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan Łukasz Chrobot powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani Anna Derlukiewicz powiedziała: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani Daria Domosławska powiedziała: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”
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Pan Artur Jaroszewski powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan Jacek Jasion powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan Paweł Jasion powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani Teresa Kijek powiedziała: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan Tomasz Kominek powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan Tomasz Korga powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani Marta Krasuska powiedziała: „Ślubuję.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani Wioletta Kulpa powiedziała: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan Krzysztof Laskowski powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan Tomasz Maliszewski powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan Mirosław Milewski powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”
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Pan Łukasz Pietrzak powiedział: „Ślubuję.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan Mariusz Pogonowski powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan Roman Siemiątkowski powiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Tomasz Korga powiedział: „Stachowiak Szymon Kacper.”

Pan  Szymon  Stachowiak powiedział:  „Ślubuję,  tak  mi  dopomóż  Bóg.  Struzik
Małgorzata.”

Pani Małgorzata Struzik powiedziała: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.”

Ad. pkt 3

Ustalenie porządku obrad.

Pan Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Dziękuję Państwu. Tak nawiązując do roty
ślubowania chciałbym, żebyśmy ten kolejny etap naszej historii, który będziemy wspólnie
tu tworzyć faktycznie przeżyli godnie, rzetelnie i uczciwie, żeby to był czas nie kłótni a
dialogu, czas spokojnej, rzetelnej, ciężkiej i może bardzo, bardzo chwilami emocjonującej,
ale doprowadzającej nas wszystkich do finału - finałem ma być lepszy Płock. Mamy go
zbudować razem przez te kolejne pięć lat. Chciałbym, żebyśmy go budowali naprawdę
razem. Takim jakby stemplem demokracji jest to, jak się traktuje opozycję. Chciałbym,
żebyśmy pamiętali o wszystkim i o tym, i o mieszkańcach, i o własnych sporach, które
będą,  ale  niech  one  będą  takie,  że  nie  będziemy się  obrażać.  Życzę  Państwu dobrej
kadencji,  zdrowia  i  żebyśmy  za  te  następne  pięć  lat,  no  może  nie  wszyscy,  ale  w
większości  spotkali  się.  Niech  nas  Bóg  prowadzi.  I  teraz,  proszę  Państwa  to,  co
wspomniałem - ustalenie porządku obrad. I tu mamy mnóstwo pracy. Mianowicie musimy
dokonać wyboru komisji uchwał, więc musimy wprowadzić taki punkt, bo będą wybory.
Później  wybór  komisji  skrutacyjnej,  bo  będą  wybory.  Musimy  stwierdzić  wygaśnięcie
mandatu naszej radnej, takie są wymogi. No i zaskoczę Państwa, bo tego nie było w ogóle
w,  że  tak  powiem,  pomysłach,  przynajmniej  do  niedawna,  przynajmniej  dla  mnie,
będziemy poszerzać skład osób siedzących, jak ja to nazywam za barem, a więc będziemy
wybierać  wiceprzewodniczących  oraz  będziemy  wybierać  sekretarza  naszej  rady.
Oczywiście  przed  tym  musimy  podjąć  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  liczby
wiceprzewodniczących.  I  to  nas  czeka  tutaj  w tym momencie,  abyśmy mogli  później
procedować. Więc, proszę Państwa, pierwsza sprawa - wkładamy punkt: wybór Komisji
Uchwał i Wniosków. Jak go proponuję, żeby w tym nowym porządku był w pozycji numer
4. I przejdźmy teraz do głosowania. Kto z Państwa Radnych - a przypominam, że Pan
Szymon będzie czytał pojedynczo każdego z Państwa i Państwo będziecie się wypowiadać,
czy jesteście za tak, czy za nie. Głosujemy wybór Komisji Uchwał i Wniosków. Kto jest za?
Proszę.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”
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Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Wynik głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu  Wybór Komisji
Uchwał i Wniosków:
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan radny  Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Dziękuję Państwu za głosowanie.
Teraz  dalej,  tak  jak  wspomniałem,  następnym  punktem  będzie  wybór  Komisji
Skrutacyjnej  i  ten  punkt,  jeżeli  Państwo  chcecie  sobie  dokonać  zmian  w  swoich
dokumentach,  to  będzie  punkt  piąty.  Przystępujemy  do  głosowania  -  wybór  Komisji
Skrutacyjnej. Proszę o głosowanie.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”
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Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.” 

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedziała: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedziała: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Wynik głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu  Wybór Komisji
Skrutacyjnej:
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan  radny  Tomasz  Korga  Radny  Senior  powiedział:  „Dziękuję.  Dziękujemy.  Kolejny
punkt. Mamy uzupełniony już troszkę nasz porządek, troszkę mamy więcej tych punktów.
Dalej,  proszę  Państwa,  będzie  podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  wygaśnięcia
mandatu  radnego.  To będzie  punkt,  który  ulokujemy - po przegłosowaniu  oczywiście
przez Państwa - pod numerem 9 w nowym porządku, rozszerzonym porządku naszych
dzisiejszych obrad. Przystępujemy do głosowania. Bardzo proszę.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”
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Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję.”

Wynik głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego (druk nr 5):
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan  radny  Tomasz  Korga  Radny  Senior powiedział:  „Dziękuję  bardzo.  I  teraz
przystępujemy do tych punktów, które były, tak jak wspomniałem, przynajmniej dla mnie
pewnym zaskoczeniem, a więc mianowicie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby
wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Płocka.  I  to  będzie  punkt,  proszę  Państwa,  już
Państwu mówię, już, będzie to punkt, to będzie dziesiąty, teraz będzie dziesiąty. Czyli
głosujemy,  proszę  Państwa,  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby
Wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka. Przystępujemy do głosowania. Bardzo proszę.
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Za.”
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział za: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję bardzo.”

Wynik głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały
w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących rady Miasta Płocka (druk nr 2):
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan radny  Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Dziękuję bardzo. Kolejny punkt -
podjęcie uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka. To będzie
jedenastka. Bardzo proszę o głosowanie.”
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”
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Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak  powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję.”

Wynik głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały
w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka (druk nr 3):
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan radny  Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Dziękuję bardzo. I ostatni punkt.
Będziemy dokonywać wyboru Pana sekretarza lub Pani sekretarz sesji Rady Miasta Płocka
i to będzie ostatni z tych, które będą nam tutaj porządkować naszą dzisiejszą sesję. Ten
punkt będzie punktem w nowym porządku dwunastym. Przystępujemy do głosowania.”

14



Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”
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Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak  powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję bardzo.”

Wynik głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały
w sprawie wyboru Sekretarza Sesji Rady Miasta Płocka (druk nr 3):
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan radny  Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Dziękuję Państwu. To była dość
mozolna praca, no ale konieczna. Porządek obrad nam się w sposób bardzo zdecydowany
rozszerzył.  Może ja  go teraz  przeczytam,  żebyśmy już  mieli  jasność sytuacji,  a  więc
otwarcie już mamy, ślubowanie - bardzo ważny moment - także jest za nami, ustalenie
porządku jest  i  teraz będziemy realizować następne punkty,  które  wprowadziliśmy,  a
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więc mianowicie wybór Komisji Uchwał i Wniosków, wybór Komisji Skrutacyjnej, wybór
przewodniczącego,  przejęcie  przez  Przewodniczącego  Rady  Miasta  prowadzenia  sesji,
bardzo ważny punkt, ślubowanie nowo wybranego prezydenta i teraz podjęcie uchwał w
sprawie wygaśnięcia mandatu Pani radnej, podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby
wiceprzewodniczących,  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  wiceprzewodniczących,
podjęcie uchwały w sprawie wyboru sekretarza lub sekretarki, sekretarki - dziwnie brzmi,
Pani sekretarz sesji Rady Miasta Płocka i zakończenie obrad I Sesji Rady Miasta Płocka.”

Ad. pkt 4

Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Proszę Państwa, przystępujemy do
realizacji punktu wybór Komisji Uchwał i Wniosków. Bardzo proszę o zgłaszanie osób do
Komisji  Uchwał  i  Wniosków. Bardzo proszę.  Pan radny Siemiątkowski  Roman.  Bardzo
proszę Panie radny.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Zgłaszam kandydaturę Pani Małgorzaty
Ogrodnik.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Czy Pani radna zgadza się?”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i
Wniosków. 

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Jeszcze może ktoś? Bardzo proszę,
Pani przewodnicząca.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Zgłaszam kandydaturę Pana radnego Edwarda
Bogdana.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Pan radny zgadza się?”

Pan  radny  Edward  Bogdan  wyraził  zgodę  na  kandydowanie  do  Komisji  Uchwał  i
Wniosków. 

Pan  radny  Tomasz  Korga powiedział:  „Dziękuję  bardzo.  Jeszcze  ktoś?  Pan
przewodniczący Tomasz Kominek.”

Pan  radny  Tomasz  Kominek powiedział:  „Zgłaszam  kandydaturę  Pana  radnego
Krzysztofa Laskowskiego.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Pan radny się zgadza?”

Pan radny Krzysztof Laskowski  wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i
Wniosków. 

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Dziękuję bardzo. Bardzo dziękuję
Państwu. No i następne głosowanie. Musimy wybrać. Zgodzili się, no musimy głosować.
Bez  głosowania  nie  da  rady.  (niezrozumiały  głos)  Nie,  nie,  normalne  głosowanie.
Zaczynamy, głosujemy. Głosujemy skład Komisji Uchwał i Wniosków. Bardzo proszę.”
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”
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Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję bardzo.”

Wynik głosowania w sprawie wyboru Komisji Uchwał i Wniosków:
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Dziękuję bardzo. Troszkę to jest
uciążliwe, no ale inaczej nie możemy proszę Państwa.”
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Ad pkt 5

Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Teraz następny realizujemy punkt:
wybór Komisji Skrutacyjnej. Bardzo proszę o zgłaszanie osób do Komisji Skrutacyjnej,
która będzie miała troszkę pracy. Bardzo proszę Pani przewodnicząca.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa  powiedziała:  „Zgłaszam kandydaturę  Pani  radnej  Teresy
Kijek.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Czy Pani radna się zgadza?”

Pani radna Teresa Kijek wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej.

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Dziękuję bardzo. Proszę o kolejne
kandydatury do Komisji Skrutacyjnej. Bardzo proszę.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik powiedziała:  „Zgłaszam  kandydaturę  Marty
Krasuskiej.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Czy Pani radna się zgadza?”

Pani radna Marta Krasuska wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej. 

Pan radny Tomasz Korga  Radny Senior  powiedział:  „Bardzo proszę.  I  może jeszcze
ktoś. Bardzo proszę. Ja wiem, że trzeba troszkę popracować, no ale to dopiero pierwsza
sesja. Bardzo proszę.”

Pani  radna  Marta  Krasuska powiedziała:  „Zgłaszam  kandydaturę  Mariusza
Pogonowskiego.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Pan Mariusz?”

Pan  radny  Mariusz  Pogonowski wyraził  zgodę  na  kandydowanie  do  Komisji
Skrutacyjnej. 

Pan  radny  Tomasz  Korga Radny  Senior  powiedział:  „Dobrze,  dziękujemy  bardzo.
Wystarczy? Wydaje mi się, że tak. No to kolejny. Jest? Jest. Głosujemy, proszę Państwa,
wybór Komisji Skrutacyjnej.

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”
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Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”:

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”
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Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedziała: „Dziękuję.”

Wynik głosowania w sprawie wyboru Komisji Skrutacyjnej:
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Dziękuję bardzo. Proszę Państwa...
A,  jeszcze  jedna  sprawa.  Komisja  Uchwał  i  Wniosków  byłaby  łaskawa  zająć  swoje
miejsce? Dziękuję bardzo. I przystąpicie Państwo do pracy.”
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Ad. pkt 6

Wybór Przewodniczącego Rady. 

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „No i teraz, proszę Państwa, mamy
zrealizować punkt szósty - wybór Przewodniczącego Rady Miasta Płocka na tę kadencję.
Bardzo proszę, Pan radny Roman Siemiątkowski. Bardzo prosimy. Pan prezydent, Pan
radny, bardzo proszę.”

Pan radny  Roman Siemiątkowski powiedział: „Panie Przewodniczący!  Wysoka Rado!
Zgłaszam kandydaturę Pana Artura Jaroszewskiego. Artur Jaroszewski to wieloletni radny
Rady Miasta Płocka.  W latach 2006-2011 wiceprzewodniczący rady miasta a od 2011
roku  do  2024  roku  przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka.  Najlepszą  rekomendacją
kandydatury Artura Jaroszewskiego na przewodniczącego jest sposób, w jaki dotychczas
sprawował tę odpowiedzialną funkcję. Dziękuję.”

Pan  radny  Tomasz  Korga Radny  Senior  powiedział:  „Dziękuję  bardzo  Panu
prezydentowi.  Proszę Państwa, no i teraz, czy Pan przewodniczący Artur Jaroszewski?
Bardzo proszę.”

Pan  radny  Artur  Jaroszewski powiedział:  „Szanowni  Państwo,  wyrażam  zgodę  na
kandydowanie na funkcję przewodniczącego. Jeżeli Państwo powierzycie mi to zadanie
podejmę się tego. Dziękuję.”

Pan  radny  Tomasz  Korga Radny  Senior  powiedziała:  „Dziękuję  bardzo.  Komisja
Skrutacyjna, proszę Państwa, przypadałoby, żeby teraz przystąpiła do pracy, bo mamy
już tylko wybór. A czy są inne kandydatury? No bo ja już tak może trochę za daleko,
ale...  (niezrozumiały  głos)  No  formalność,  masz  rację.  Cisza.  No  więc  Komisja
Skrutacyjna powinna przystąpić do pracy, proszę Państwa. Co, zrobimy przerwę, Komisja
Skrutacyjna  się  ukonstytuuje  i  wróci  do  nas,  a  my  proszę  Państwa...  Do  momentu
powrotu Komisja Skrutacyjnej ogłaszam przerwę. Dziękuję bardzo.”

Pan radny  Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Państwa Radnych zapraszam do
zajęcia miejsc, żebyśmy wszyscy byli. Bardzo proszę.”

Pan radny  Mariusz Pogonowski powiedział: „Szanowni Państwo, Komisja Skrutacyjna
po  przeliczeniu  kart  do  głosowania,  których  jest  24,  ostemplowaliśmy  je,  mamy
zapieczętowaną urnę i teraz rozdamy Państwu karty do głosowania. Każdy podchodzi,
tak?”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Tak, każdy. Czytaj radnych, czytaj
radnych. Już czyta, już Pan sekretarz czyta radnych.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Bardzo proszę o.…”

Pan  radny  Szymon Stachowiak  powiedział:  „Prosimy o  podejście  i  odbiór  karty  do
głosowania.”
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Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „... odbiór karty do głosowania.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward. Brzeski Leszek. Brzeszcz
Emil. Chrobot Łukasz. Derlukiewicz Anna. Domosławska…”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Wolniej.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Wolniej? Domosławska Daria. Jaroszewski
Artur.”

Pan  radny  Artur  Jaroszewski  powiedział:  „Ja  chciałbym  Państwa  poinformować,  że
tradycyjnie nie wezmę udziału w głosowaniu nad swoją kandydaturą.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek. Jasion Paweł. Kijek Teresa.
Kominek Tomasz. Korga Tomasz. Krasuska Marta. Kulpa Wioletta. Laskowski Krzysztof.
Maliszewski  Tomasz.  Milewski  Mirosław.  Ogrodnik  Małgorzata.  Pietrzak  Łukasz.
Pogonowski Mariusz. Siemiątkowski Roman. Stachowiak Szymon. Struzik Małgorzata.”

Pan radny Tomasz Korga Radny Senior powiedział: „Tak jest. Już Pan Szymon odbiera.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof!”

Pan radny  Tomasz Korga Radny Senior  powiedział:  „Proszę położyć. jedna dla Pana
Laskowskiego. Tak jest. Tak jest. (niezrozumiały głos) Tak, tak, tak obowiązkowo. Pani
przewodnicząca teraz zabierze głos. Bardzo proszę.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Dodam tylko informację dotyczącą głosowania, że
mamy trzy opcje i przy jednej z nich stawiamy znak X.”

Pan radny  Tomasz Korga  Radny Senior  powiedział: „Bardzo proszę, proszę Państwa,
jeżeli już Państwo złożyliście swój akces, to proszę składać. Pan... Bardzo proszę, jedna
karta  dla  Pana.  Bardzo  proszę  Państwa  Radnych  do  przystąpienia  do  głosowania.
(niezrozumiały  głos)  Tak,  złożył,  złożył  już  swój  głos.  Wszyscy?  Wszyscy?  Wszyscy.
Dziękuję bardzo. Kolejna chwila przerwy, a Państwo przystępujecie do pracy.”

Przerwa w obradach. 

Pan radny  Tomasz Korga Radny Senior  powiedział: „Bardzo proszę Państwa Radnych,
żebyście  Państwo  zajęli  miejsca.  Pani  przewodnicząca,  bardzo  proszę  ogłosić  wyniki
wyborów.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Miasta Płocka
sporządzony w dniu 7 maja 2024 roku z wyboru przewodniczącego Rady Miasta Płocka.
Komisja  w  składzie:  radna  Teresa  Kijek  -  przewodnicząca,  radna  Marta  Krasuska  -
członek, radny Mariusz Pogonowski - członek ustaliła wyniki wyboru Przewodniczącego
Rady  Miasta  Płocka.  Radni  zgłosili  następującego  kandydata:  Pana  radnego  Artura
Jaroszewskiego. Na sali na stan 24 radnych na dzisiejszej sesji obecnych jest 24 radnych.
W tajnym głosowaniu oddano 23 głosy, w tym 23 głosy ważne, 0 głosów nieważnych.
Kandydat otrzymał następującą liczbę głosów, Pan radny Artur Jaroszewski - 22 głosy za,
0 głosów przeciwnych,  1 głos wstrzymujący.  Zgodnie  z art.  49 ust.  1 ustawy z dnia
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym przewodniczącym Rady Miasta Płocka został
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Pan Artur Jaroszewski. Serdecznie gratulujemy. Na tym protokół zakończono i złożono
podpisy komisji. Jeszcze raz serdecznie gratulujemy Panie przewodniczący.”

Pan radny  Tomasz Korga Radny  Senior  powiedział:  „Tak,  tak,  zaraz,  za  chwileczkę
będzie  uchwała.  Dziękujemy  Pani  przewodniczącej.  Tak,  tu  jeszcze  żeby  się  wam
zgadzały, ten jeden, co Pan Artur nie głosował, ten jeden dokument. Gratulacje, Panie
Arturze, bardzo serdeczne ode mnie i wydaje mi się także i od kolegów i koleżanek z
naszego klubu. Wydaje mi się, że będzie nam się w miarę normalnie współpracować.
Proszę  Państwa,  musimy  podjąć  uchwałę  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  Rady
Miasta  Płocka  i  kolejne  głosowanie.  Głosujemy  uchwałę  w  sprawie  wyboru
Przewodniczącego Rady Miasta Płocka. Proszę bardzo.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Nie biorę udziału w tym głosowaniu.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”
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Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedziała: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”
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Pan radny  Szymon Stachowiak  powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję.”

Wynik  głosowania  nad  projektem uchwały  w sprawie wyboru Przewodniczącego  Rady
Miasta Płocka (druk nr 1):
za – 23
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 1/I/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie
wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  7  do
niniejszego protokołu.

Pan  radny  Tomasz  Korga Radny  Senior  powiedział:  „Dziękuję.  Dziękuję,  proszę
Państwa. Jeszcze raz gratuluję, Panie Arturze. Zapraszam serdecznie. Bardzo serdecznie
zapraszam. Ja dziękuję Państwu za tych kilka chwil poświęconych mnie i mojej pracy.
Przepraszam  za  może  ewentualne  pomyłki,  ale  chyba  nie  było  najgorzej.  Dziękuję
serdecznie.”

Ad. pkt 7

Przejęcie  przez  Przewodniczącego  Rady  prowadzenia  sesji  od
Radnego Seniora. 

Pan  radny  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:
„Szanowni Państwo, ja nim podziękuję, chciałbym - nim Państwu podziękuję - chciałbym
bardzo serdecznie podziękować Panu przewodniczącemu seniorowi, Panu Tomaszowi za
to  w  jaki  sposób  prowadził  dzisiejsze  obrady  i  bardzo  proszę  zarówno  Pana
przewodniczącego Tomasza, jak i Pana sekretarza o pozostanie za stołem prezydialnym
do końca dzisiejszej sesji. Szanowni Państwo, pozwólcie że kilka zdań od siebie, tylko
kilka zdań. Dziękuję serdecznie raz jeszcze Panu Tomaszowi za sposób, w jaki prowadził
dzisiejsze obrady. Zresztą w podobny sposób prowadził te obrady przez dwie kadencje,
niektórzy z Państwa pamiętają, w latach 2003-2010. Serdecznie dziękuję za to, Panie
Tomku. Dziękuję Państwu Radnym za po raz kolejny okazane zaufanie. W skrócie mogę
powiedzieć, że jestem przewidywalny i to, w jaki sposób będę prowadził te obrady, jeżeli
zdrowie i opatrzność pozwolą, to Państwo wiecie, bo tak jak mówię, staram się być w
maksymalny  sposób  przewidywalny  w  tym  w  jaki  sposób  prowadzę  obrady  i  pełnię
funkcję przewodniczącego. I właśnie to chciałbym Państwu obiecać. Jeżeli mógłbym coś
obiecać  w  tym  momencie  oprócz  pracy,  ciężkiej  pracy  to  to,  że  będę  sobą.  Moim
marzeniem  na  stanowisku,  na  funkcji  przewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka  i  tutaj
mógłbym się podpisać pod tym, co powiedział Pan przewodniczący Tomasz Korga jest to,
żebyśmy ze sobą maksymalnie współpracowali i, żeby było widać na zewnątrz, że Płock
jest naszą wspólną,  małą ojczyzną, o którą się wspólnie troszczymy. O co chciałbym
Państwa prosić w tej kadencji? Tak samo jak i w poprzednich - o aktywną pracę na rzecz
Płocka  i  jego  mieszkańców,  gdyż  właśnie  w  taki  sposób  możemy najbardziej  pomóc
naszemu miastu i jego mieszkańcom. I tutaj pozwolę sobie tylko jeden argument, jeden
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przykład pokazać, jak możemy współpracując zmieniać Płock na lepsze. Dzisiaj bardzo
wiele w mediach lokalnych, ale i anonimowych, społecznościowych możemy przeczytać
na temat budowy drogi S10, ale jeszcze około dziesięciu lat temu, w 2011 roku S10 nie
było  na  żadnych  rządowych,  krajowych,  czy  regionalnych  mapach,  żadnej  S10
przebiegającej przez Płock. Dzisiaj, chociaż ona jest cały czas jeszcze bez wbitej łopaty,
nikt nie ma wątpliwości, że ta trasa będzie przebiegała w bliskim sąsiedztwie Płocka i to
jest efekt naszej współpracy, wszystkich nas będących na tej sali. Gdybyśmy ten temat
odpuścili  S10  przebiegałaby  starym śladem przez  Sierpc.  I  to  jest  taki  przykład,  co
możemy osiągnąć  współpracując.  Oczywiście  takich  rzeczy strategicznych jest  jeszcze
bardzo, bardzo wiele i proszę Państwa wszystkich o właśnie współpracę w tych tematach.
Ci,  którzy  mnie  blisko  znają,  a  szczególnie  moi  bliscy  wiedzą,  że  miałem  po  cichu
nadzieję, że będę mógł w tej kadencji poświęcić się temu, co lubię i co sobie i rodzinie
obiecuję od lat, czyli spędzenia więcej czasu w domu, więcej czasu w archiwach, co jest
moją  pasją,  może  napisania  czegoś  większego  niż  dotychczas,  ale  ponieważ
powiedziałem tak przed głosowaniem, więc oczywiście z godnością i z radością przyjmuję
Państwa wybór i te plany odłożę na czas po roku 2029, chyba, że Państwo zdecydujecie
wcześniej inaczej. I raz jeszcze Państwu serdecznie dziękuję. I chciałbym przekazać to,
co  również  wielokrotnie  Państwu mówię -  mój  telefon i  mój  gabinet  jest  zawsze  dla
Państwa otwarty. Prosiłbym, żebyśmy maksymalnie szczerze z sobą rozmawiali,  nawet
nie zgadzając się. To jest w sumie twórcze i na pewno dobre. Będzie służyło rozwojowi
naszego miasta, a jednocześnie to w jaki sposób my będziemy z sobą dyskutować, często
sprzeczać  się  na  tej  sali,  jest  też  chyba  ważne.  Pamiętajmy,  że  patrzą  na  nas
mieszkańcy, patrzą na nas w dużej mierze nasi następcy, którzy przyjdą do tej auli może
za pięć lat,  może za dziesięć. W szczególności  właśnie mając na uwadze ich interes,
miasta spróbujmy maksymalnie merytorycznie ze sobą dyskutować. Raz jeszcze Państwu
dziękuję. A teraz wracam do porządku obrad. Jesteśmy, Szanowni Państwo, w punkcie...
Spróbuję odnaleźć porządek obrad... Tak jest, już mam, dziękuję serdecznie za pomoc
Panu przewodniczącemu i Panu sekretarzowi.”

Ad. pkt 8

Ślubowanie nowo wybranego prezydenta miasta.

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Jesteśmy w
punkcie  ósmym  -  ślubowanie  nowo  wybranego  prezydenta  miasta.  Chciałbym  teraz
poprosić Państwa o powstanie, a Pana prezydenta poprosić o odczytanie ślubowania.”

Pan  Andrzej  Nowakowski Prezydent  Miasta  Płocka  powiedział:  Obejmując  urząd
prezydenta miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi
urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta.
Tak mi dopomóż Bóg.

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni
Państwo, symbolem władzy prezydenta jest łańcuch prezydencki, który za chwilę pozwolę
sobie Panu prezydentowi założyć.”

Pan Andrzej  Nowakowski Prezydent  Miasta  Płocka  powiedział:  „Usiądźmy,  proszę
Państwa.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Proszę usiąść.
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Proszę bardzo, Panie prezydencie.”

Pan  Andrzej Nowakowski  Prezydent Miasta Płocka powiedział:  „Pan przewodniczący
zakładając łańcuch mówił, że jest cięższy, niż to wygląda z boku. Możemy zażartować, że
to ciężar odpowiedzialności, która spoczywa na prezydencie i jego współpracownikach.
Panie  Przewodniczący!  Pani  Poseł!  Wysoka  Rado!  Szanowni  Państwo!  Płocczanki!
Płocczanie!  5 grudnia  2010  roku,  ponad  13  lat  temu,  podczas  drugiej  tury  wyborów
prezydenckich mieszkańcy Płocka po raz pierwszy podjęli decyzję o powierzeniu w moje
ręce  rozwoju  naszego  miasta.  13 grudnia  2010 roku po raz  pierwszy jako  prezydent
miasta  z  tego  miejsca  zapraszałem  wszystkich  mieszkańców  do  współpracy  i
współodpowiedzialności  za  przyszłość  naszego  kochanego  Płocka.  Wsłuchiwanie  się  w
głos płocczan wyrażony podczas spotkań, konsultacji z mieszkańcami, artykułowany za
pośrednictwem  Państwa  Radnych  oraz  radnych  naszych  osiedli  i  w  końcu  za
pośrednictwem budżetu obywatelskiego, którego miejscem Płock stał się jako jednym z
pierwszych  miast  w  Polsce.  To  wsłuchiwanie  się  w  głos  płocczan  pozwoliło  przez  te
wszystkie lata skutecznie zmieniać Płock w miasto przyjazne, otwarte, miasto dobre dla
życia. Wspólnie skutecznie realizowaliśmy nasz plan dla Płocka. Płocczanie docenili także
nasze ostatnie pięć lat pracy na rzecz miasta, choć warto podkreślić, że w tym czasie
musieliśmy zmierzyć się z  bardzo wieloma przeciwnościami:  pandemia,  konsekwencje
wojny  w  Ukrainie,  wysoka  inflacja,  niekorzystne  dla  wszystkich  samorządów  zmiany
podatkowe. To pomimo tego możemy mówić o sukcesie. W tym czasie zrealizowaliśmy
bardzo wiele oczekiwanych i potrzebnych inwestycji, wyremontowaliśmy kilometry ulic,
położyliśmy kilometry kanalizacji  deszczowej, zmieniliśmy nasze miasto także budując
„mieszkania na start” dla młodych ludzi, stadion, czy w końcu aquapark, który kilka dni
temu został otwarty i już dziś możemy powiedzieć, że cieszy się ogromną popularnością i
wśród mieszkańców Płocka, i całego regionu. Ten sukces osiągnęliśmy wspólnie, razem.
Razem z  moimi  współpracownikami,  zastępcami,  skarbnikiem,  sekretarzem,  razem z
Państwem Radnymi, radnymi osiedlowymi, razem ze wszystkimi płocczanami. Wszystkim
więc  pragnę  podziękować  za  pracę,  wspólny  wysiłek,  życzliwość  i  odwagę  w
podejmowaniu  często  trudnych  decyzji.  Pragnę  podziękować  także,  że  w  tym czasie
byliśmy  solidarni.  Solidarni  z  najbardziej  potrzebującymi.  Otworzyliśmy  nasze  serca,
także domy na kobiety i dzieci, które uciekały z ogarniętej wojną Ukrainy. Dbaliśmy o
najbardziej potrzebujących w naszym mieście. Powstawały kolejne mieszkania chronione,
kolejne rodzinne domy dziecka. Bardzo za tę solidarność dziękuję. Przed nami kolejna
kadencja. Dziś bardzo ważny dzień, także dla mnie, bo moja córka zdaje dzisiaj maturę,
podobnie jak i ponad tysiąc uczniów w naszym mieście. Ważny dzień, ponieważ dzisiaj w
Katowicach, gdzie w tej chwili  jest skarbnik Wojciech Ostrowski, a za chwilę pojedzie
wiceprezydent Artur Zieliński,  odbywa się Europejski  Kongres Gospodarczy na którym
premier Donald Tusk razem z Ursulą von der Leyen będą mówili o przyszłości Europy i
Polski. Dziś bardzo ważny dzień. Dziś także ważny dla mnie dzień, ponieważ dzisiaj swoją
misję  w charakterze wiceprezydenta kończy mój przyjaciel  Roman Siemiątkowski.  Od
ponad trzynastu lat razem dzień w dzień nieśliśmy na swoich barkach odpowiedzialność
za  przyszłość  Płocka.  Mogę  zapewnić  Państwa,  że  był  pierwszym  wiceprezydentem
zawsze w urzędzie, bez względu na to, czy to był poniedziałek, czy piątek, czy urząd
zaczynał pracę od 7.30, czy od 8.30 wiceprezydent był o siódmej rano i bardzo często o
siódmej rano piliśmy kawę rozmawiając o tym, co czeka nas w kolejnym dniu pracy.
Romku, bardzo ci za te lata dziękuję. Szanowni Państwo, te kolejnych pięć lat to będzie
kolejnych  pięć  lat  wyzwań.  Pięć  lat  temu  prezentowałem,  ponad  pięć  lat  temu,  na
początku poprzedniej kadencji, plan dla Płocka wierząc, że będziemy w stanie go razem
zrealizować. Nie spodziewałem się, nikt nie spodziewał się ani pandemii,  ani wojny w
Ukrainie, ani konsekwencji wielu negatywnych dla samorządu działań w tym zakresie, ale
daliśmy  radę.  Jest  bardzo  ważne,  byśmy  umiejętnie  współpracowali  ze  sobą,  byśmy
umiejętnie  inwestowali  równomiernie  we  wszystkie  sfery  życia  Płocka:  oświatę,
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wychowanie, pomoc społeczną, gospodarkę komunalną, ochronę środowiska, drogi, ale
także kulturę, ochronę dziedzictwa narodowego, czy sport. Wyzwaniem nadal pozostaje
dostosowanie się do następujących wokół nas zmian klimatu, o czym przypominają nam
liczne stowarzyszenia, grupy, czy Młodzieżowy Strajk Klimatyczny. Warto tak rozwijać
miasto,  by  rzeczywiście  zarówno  pod  względem  infrastrukturalnym,  układu
komunikacyjnego Płocka, ale także organizowania alternatywnych środków transportu,
zeroemisyjnego transportu wodorowego, czy rozbudowę nowych dróg rowerowych na te
wyzwania pozytywnie odpowiadać. Wierzę, że wspólnie także pobudujemy, wykorzystując
środki unijne, kładkę pod naszym mostem Legionów, kładkę rowerową. Chcemy, by Płock
był miastem wypełnionym zielenią i chcemy to robić równomiernie, inwestując zarówno w
duże parki, założenie Parku Międzytorze, jak i zakładać małe, przyjazne dla wszystkich
skwery i mikroparki. Konsekwentnie będziemy inwestować w edukację, w młodzież, w
dzieci  i  młodzież,  i  rozwój  naszej  bazy  oświatowej  oraz  sportowej.  Czynimy  to  od
trzynastu  lat.  Najpierw  budowaliśmy  Orliki,  ale  także  nie  zapominamy  chociażby  o
budowie nowych bloków żywieniowych, czy remontach bloków żywieniowych w naszych
placówkach. Stworzymy czwarty żłobek i wkrótce w Płocku będziemy mieć blisko sześćset
miejsc dla naszych najmłodszych płocczan. Kontynuować będziemy również współpracę z
uczelniami wyższymi, tworzyć akademicki Płock współpracując z rektorami i zapraszając
do  Płocka  młodych  ludzi,  by  studiowali  na  wybranych  przez  siebie  popularnych
kierunkach. Dziś już jest to medycyna, a wierzę, że od października będzie także prawo.
Zadbamy o młodych płocczan, bo to nasza przyszłość, ale pamiętać będziemy także o
naszych  seniorach.  Przed  nami  poważne  przedsięwzięcia  w  obszarze  służby  zdrowia.
Zaprojektowanie i rozbudowa Szpitala Świętej Trójcy. Dzięki wspólnemu zaangażowaniu
wyremontowaliśmy pediatrię, wyremontowaliśmy internę, czas na kolejny ważny krok w
inwestycję  w  zdrowie  naszych  mieszkańców.  Nadal  będziemy  inwestować  w  tereny
przeznaczone pod inwestycje i rozwój gospodarczy. Jeszcze w tym roku wierzę, że będzie
rozstrzygnięty  konkurs  i  pozyskamy  środki  unijne  na  uzbrojenie  nowych  terenów  w
Trzepowie i  budowę nowej Przemysłowej.  Nadal będziemy także wykorzystując środki
zewnętrzne,  najczęściej  z  Banku  Gospodarstwa  Krajowego,  prowadzić  rewitalizację
starówki wykorzystując miejskie spółki. Już za kilka dni ponad trzydziestu młodych ludzi
otrzyma  swoje  wymarzone  klucze  w  „mieszkaniach  na  start”  właśnie  na  starówce.
Konsekwentnie chcemy, by dalej te działania były prowadzone i nowe „mieszkania na
start”, również na starówce, powstawały. Szanowni Państwo, w październiku ubiegłego
roku po wyborach parlamentarnych do Polski wróciła demokracja i normalność. Zmiana
rządu otwiera nowe możliwości, zwłaszcza w kontekście pozyskiwania środków unijnych i
z KPO, i z nowej perspektywy unijnej. Tutaj oczywiście także liczymy na bardzo dobrą
współpracę  z  samorządem województwa mazowieckiego,  tak  jak  do  tej  pory.  Wierzę
także, że nowe perspektywy otwierają się dla współpracy samorządu z Orlenem. Tutaj
cały czas priorytetem pozostanie bezpieczeństwo mieszkańców, ale także liczę na jeszcze
większe  zaangażowanie  Orlenu  w życie  społeczne,  kulturalne,  sportowe  mieszkańców
Płocka. Wierzę także, że wspólnymi siłami to, o czym powiedział Pan przewodniczący,
będziemy  krok  po  kroku  zmierzać  do  budowy  drogi  S10  razem  z  rządem,  a  także
przygotowywać się do budowy drogi, która połączy Płock z właśnie S10. Najpierw jednak
wybudujemy drugą nitkę ulicy Wyszogrodzkiej. W tym roku zakończymy projektowanie.
W  tym  roku  również  wierzę,  że  rozpiszemy  przetarg  i  rozpoczniemy  budowę  tej
oczekiwanej  przez  mieszkańców  inwestycji.  Szanowni  Państwo,  w  ostatniej  kadencji
zbudowaliśmy  stadion,  aquapark,  wyremontowaliśmy  kilometry  ulic,  na  czele  z  ulicą
Łukasiewicza, czy Kościuszki. W rozpoczynającej chcemy natomiast spełnić jeszcze jedno,
bardziej kulturalne marzenie płocczan, czyli wybudować nowoczesną salę koncertową na
którą Płock zasługuje. Tutaj także wierzę, że będziemy mogli liczyć na dobrą współpracę i
wsparcie samorządu województwa mazowieckiego, o czym już z marszałkiem Adamem
Struzikiem  rozmawialiśmy.  Wszystkie  pomysły  na  nasze  miasto  znajdą  się  w  planie
ogólnym  Płocka,  które  za  moment  zastąpi  studium  uwarunkowań  i  kierunków
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zagospodarowania  przestrzennego  i  który  właśnie  powstaje,  a  wszyscy  mieszkańcy
Płocka  mogą  swoje  uwagi  do  niego  jeszcze  wnosić,  podobnie  jak  Państwo  Radni.
Wspólnie zaplanujmy przyszłość Płocka. Zaplanujmy wskazując kolejne tereny zielone,
miejsca nowoczesnych placów zabaw, kolejne kilometry dróg rowerowych i wiele innych
ważnych, potrzebnych inwestycji, które będą decydowały o jakości i komforcie życia w
Płocku.  Jeszcze  raz  gratuluję  Państwu Radnym zdobycia  mandatu  i  zaufania,  którym
cieszycie się wśród mieszkańców Płocka. Jeszcze raz dziękuję wszystkim mieszkańcom
Płocka za zaufanie, którego doświadczyłem i za powierzony mi urząd. Przed nami kolejne
pięć lat, które - jestem tego pewien - będą udane i pomyślne. Wszystkiego dobrego!”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie prezydencie! I raz jeszcze gratulacje z tytułu objęcia po raz kolejny funkcji
Prezydenta Miasta Płocka. Szanowni Państwo, przed nami jeszcze kilka punktów.”

Ad. pkt 9

Podjęcie  uchwały  w sprawie  stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu
radnego.

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do punktu dziewiątego - podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu
radnego. Wszyscy otrzymaliśmy przy wejściu na salę druk o numerze 5. Jest to chyba
pierwszy taki przypadek odkąd ja pamiętam od kilku kadencji, że w taki już na pierwszej
sesji stwierdzamy wygaśnięcie mandatu radnego. Chciałbym Państwa poinformować, o
czym sam zostałem również poinformowany przez Panią dyrektor Wydziału Obsługi Rady
Miasta Płocka, iż Pani Litosława Koper, której personalnie ta uchwała dotyczy, została
poinformowana o możliwości zabrania głosu na dzisiejszej sesji. Pani radna na piśmie
odpisała, iż ma świadomość tego, iż mandat wygasł i że w tym momencie rezygnuje z
zabrania  głosu.  Czy ktoś  z  Państwa  chciałby  zabrać  głos  w kontekście  tego  projektu
uchwały? Jeśli nie, to poddaję pod głosowanie przyjęcie tej uchwały. Tak jak dotychczas
będziemy ją głosować w sposób imienny. Proszę Pana sekretarza o odczytywanie imion i
nazwisk Państwa Radnych, a Państwa proszę o imienne zagłosowanie.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”
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Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”
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Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak  powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję.”

Wynik głosowania nad projektem uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu
radnego (druk nr 5):
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 2/I/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie
stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu  radnego stanowi  załącznik  nr  8  do
niniejszego protokołu.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Szanowni  Państwo  stwierdzam,  iż  podjęliśmy  uchwałę  o  treści  zgodnej  z
projektem załączonym na druku nr 5. Przechodzimy do kolejnego punktu.”

Ad. pkt 1  0  

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby
wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt dziesiąty
- podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka.
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W tej materii również mamy projekt uchwały, projekt uchwały na druku nr 2. Ja pozwolę
sobie  zaproponować,  tak  jak  w  poprzednich  kadencjach,  żeby  liczba
wiceprzewodniczących wynosiła trzy osoby. Jeżeli są jakieś inne zdania w tej materii, to
prosiłbym o zasygnalizowanie. Nie widzę. Zatem chciałbym, żebyśmy wypowiedzieli się w
formie  głosowania  nad  projektem  uchwały  z  wpisaną  liczbą  trzy  jako  trzech
wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Płocka.  Proszę  Pana  sekretarza  ponownie  o
odczytywanie Państwa imion, nazwisk. Proszę o zagłosowanie.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”
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Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny  Szymon Stachowiak  powiedział: „Stachowiak Szymon. Jestem za. Struzik
Małgorzata.”
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Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję.”

Wynik  głosowania  nad  projektem  uchwały  w  sprawie ustalenia  liczby
Wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka (druk nr 2):
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 3/I/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie
ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr
9 do niniejszego protokołu.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Stwierdzam, iż  podjęliśmy uchwałę  zgodną z drukiem nr 2. Przechodzimy do
kolejnego punktu.”

Ad. pkt 1  1  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady
Miasta Płocka.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Punkt
jedenasty  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  wiceprzewodniczących  Rady  Miasta
Płocka.  I  tutaj  oddaję  głos  Komisji  Skrutacyjnej.  Prosiłbym  o  informację  przed
głosowaniem o formie  przebiegu,  może jakaś  ogólna  informacja,  ewentualnie  jeżeli...
Może  Pana  mecenasa  poprosiłbym  też  o  krótkie  przypomnienie  nam  procedury
wyborczej,  przynajmniej  tym  z  Państwa,  którzy  po  raz  pierwszy  będą  w  niej
uczestniczyli.”

Pan  adwokat  Jarosław  Szumański  powiedział:  „Dziękuję  bardzo.  Znaczy,  proszę
Państwa,  zgodnie  z  ustawą o samorządzie  gminnym tak jak  przewodniczącego,  tak  i
wybór  wiceprzewodniczących  wymaga  bezwzględnej  większości  głosów  ustawowego
składu rady, czyli minimum trzynastu głosów za. Przed chwilą Państwo uchwaliliście, że
wiceprzewodniczących w tej kadencji będzie trzech, więc każdy z radnych będzie miał
trzy głosy do zakreślenia na karcie wyborczej,  no i  w zależności  od liczby oczywiście
kandydatów, czy będzie ich więcej niż trzech, czy dokładnie trzech od tego będzie zależał
oczywiście wybór. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  W takim razie  ja  najpierw pozwolę  sobie  zadać  pytanie,  poprosić  Państwa o
zgłaszanie  kandydatur  na  wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Płocka.  Pani
Przewodnicząca Wioletta Kulpa, proszę bardzo.”

Pani  radna  Wioletta Kulpa powiedziała:  „Dziękuję,  Panie  przewodniczący.  W imieniu
Klubu  Radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości  chciałabym  zgłosić  na  funkcję
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Płocka Pana radnego Tomasza Korgę. Pan Tomasz
jest radnym Rady Miasta Płocka od 1998 roku. Jak sam Pan przewodniczący podkreślił,
jest wieloletnim przewodniczącym Rady Miasta Płocka i wiceprzewodniczącym również.
Merytorycznie pracuje, angażuje się w wiele działań nie tylko w Radzie Miasta Płocka, ale
również społecznie, bo podkreślę również, że Pan przewodniczący Tomasz Korga był w

36



wieloletnim  prezesem  Stowarzyszenia  Hospicjum  Płockiego  im.  Siostry  Urszuli
Ledóchowskiej.  Jest  Płocczaninem  Roku,  2003  roku.  I  jeszcze  chciałabym  Państwu
nakreślić jedną sentencję, którą znalazłam w 2015 roku, o czym Pan Tomasz mógł już
zapomnieć,  i  ta  sentencja  obrazuje  jego naturę i  osobowość.  Udzielając wywiadu tak
kwituje w kilku słowach swoją postać: „Chcę dalej pomagać ludziom.  Lubię pomagać -
przyznaje z uśmiechem”. I taka jest natura Pana Tomasza. Bardzo proszę o zapisanie tej
kandydatury wśród zgłoszonych kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego i bardzo
Państwa proszę o poparcie jego kandydatury. Pan Tomasz Korga.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Proszę o kolejne zgłoszenia. Pan radny Mariusz Pogonowski, proszę.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Pragnę zgłosić kandydaturę Pana Romana
Siemiątkowskiego. Od 2010 roku pełnił  funkcję zastępcy Prezydenta Miasta Płocka do
spraw  polityki  socjalnej.  Wcześniej  przez  kilkanaście  lat  pracował  na  stanowisku
kanclerza  w  Państwowej  Wyższej  Szkole  Zawodowej  w  Płocku,  a  jeszcze  wcześniej,
również  przez  kilkanaście  lat,  na  stanowisku  dyrektora  wydziału  w  ówczesnym
kuratorium  oświaty.  Posiada  duże  doświadczenie  w  pracy  administracyjnej,  zarówno
rządowej, jak i samorządowej. Poza tym jest nam wszystkim doskonale znany. Zgłaszam
kandydaturę na wiceprzewodniczącego Rady Miasta Płocka - Pan Roman Siemiątkowski.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. A ja zapomniałem jeszcze wcześniej zadać pytanie Panu Tomaszowi, czy Pan
Tomasz  wyraża  zgodę.  Jest  zgoda.  Teraz  o  to  samo  pytam  Pana  radnego,  Pana
prezydenta Siemiątkowskiego. Też jest zgoda. Proszę o kolejne zgłoszenia ewentualne.
Pan radny Tomasz Kominek, proszę bardzo.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Bardzo dziękuję za udzielenie mi głosu. Wielce
Szanowny  Panie  Prezydencie!  Wysoka,  nowo  wybrana  Rado!  Drodzy  radni  osiedlowi!
Wspaniali mieszkańcy Płocka! Po pierwsze, to bardzo dziękuję za to, że 7 kwietnia jako
płocczanie okazaliście nam kredyt zaufania, pokazaliście zielone światło do kontynuacji
współodpowiedzialności  za  miasto  Płock.  Dziękuję  Panu  prezydentowi  Andrzejowi
Nowakowskiemu, że 30 kwietnia podpisaliśmy umowę koalicyjną z której wynika, że dalej
będziemy współpracować, współodpowiadać i brać odpowiedzialność za nie tylko procesy
inwestycyjne, ale po prostu za nasz samorząd, za samorząd miasta Płocka. I Szanowni
Państwo, tak jak miałem okazję w 2014 roku, jak i w roku 2018 tak i dziś, jeżeli chodzi o
nasz  klub  chciałbym rekomendować  i  zgłosić  Panią  radną  Małgorzatę  Struzik,  osobę,
która  angażuje  się  nie  tylko  w  życie  polityczne,  ale  przede  wszystkim  znana  jest  z
merytorycznego podejścia  w kontekście  samorządu,  zarówno powiatu  płockiego,  jak i
Płocka,  ale  też  osoba,  która kawał  życia  przepracowała społecznie,  z  dużą empatią  i
przede wszystkim kulturą osobistą na rzecz innych ludzi. Z pełną odpowiedzialnością i
osobistą  satysfakcją  pragnę  zgłosić  w  imieniu  naszego  klubu  kandydaturę  Pani
Małgorzaty Struzik. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Czy Pani radna wyraża zgodę? Jest zgoda. Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś inne
zgłoszenia?Pani radna Małgorzata Ogrodnik, proszę bardzo.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik powiedziała:  „Szanowni  Państwo,  chciałabym
zarekomendować kandydaturę Tomasza Maliszewskiego na wiceprzewodniczącego Rady
Miasta Płocka. Tomasz Maliszewski to doświadczony samorządowiec, radny miasta Płocka
od 2006 roku.  W ubiegłej  kadencji  pełnił  funkcję  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta
Płocka  oraz  przewodniczącego  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa  Miasta
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Płocka. Tomasz Maliszewski jest społecznikiem zaangażowanym w działalność na rzecz
dzieci  z niepełnosprawnością.  Jako radny kilku kadencji  zawsze dobro i rozwój Płocka
traktował jako priorytet. Jest merytoryczny, skuteczny, otwarty na drugiego człowieka.
Zawsze stoi po stronie tych, którzy potrzebują pomocy. Polecam jego kandydaturę na
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Płocka.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Czy
Pan  radny  wyraża  zgodę?  Jest  zgoda.  Czy  są  jeszcze  jakieś  inne  kandydatury?  Pani
przewodnicząca, proszę bardzo.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Panie przewodniczący, to będzie - po pierwsze
- wniosek formalny o ogłoszenie przerwy i  proszę, nie wiem, czy Państwo w klubach
macie  wyznaczonych  przewodniczących  klubów,  poprosiłabym  o  spotkanie  z
przewodniczącymi klubów. Mamy trzy kluby w Radzie Miasta Płocka: koalicja, PSL i PiS.
W  tamtej  kadencji,  jak  Państwo  sobie  doskonale  przypominacie,  klub  PiS  liczący
największą ilość radnych nie miał swoich przedstawicieli ani w składzie prezydium, ani w
komisjach  merytorycznych  Rady  Miasta  Płocka.  Pan  przewodniczący,  zarówno  Pan
Tomasz Korga, jak i Pan nowo wybrany przewodniczący, nowy stary, Artur Jaroszewski
mówi o porozumieniu, o tym, że powinniśmy wspólnie na tej sali rozmawiać o przyszłości
miasta Płocka, ponad podziałami i  oczywiście  ja się nad tym długo nie zastanawiając
zgadzam  się,  jak  najbardziej,  bo  jesteśmy  wybrani  tutaj  przez  przedstawicieli
mieszkańców, przez mieszkańców miasta Płocka i to jest dla nas priorytet. Powinniśmy
działać  na  rzecz  dobra  tego  miasta  i  jego  mieszkańców,  nie  w  atmosferze  kłótni,
wzajemnych złych relacji,  tylko powinniśmy wspólnie realizować szereg przedsięwzięć,
które  -  zresztą  prezydent  przed  chwileczką  też  je  nakreślał  -  dla  miasta  Płocka.
Natomiast  w  mojej  ocenie  tego  typu  działania  od  razu  na  samym  początku
funkcjonowania tej Rady Miasta Płocka powodują, że niestety tego porozumienia nie z
naszego powodu chyba być nie może. W związku z tym jednak poprosiłabym o wzajemne
porozumienie  się,  jeśli  Państwo  cały  czas  podtrzymujecie  te  słowa,  które  zostały
wygłoszone, oby one nie były puste, Panie przewodniczący. Dlatego zachęcam do tego,
żeby jednak usiąść i porozmawiać chwilkę. Także wnioskuję jako przedstawicielka Klubu
Radnych Prawa i Sprawiedliwości składając wniosek formalny o przerwę w obradach.”

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja mocą
daną  w  regulaminie  ogłaszam  piętnastominutową  przerwę  i  bardzo  proszę  Państwa
przewodniczących klubów o spotkanie się i rozmowę. Mój gabinet jest w chwili obecnej do
Państwa dyspozycji.”

Przerwa w obradach. 

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Proszę  w
klubach  o  rozglądnięcie  się  po  swoich  sąsiadach,  czy  wszyscy  wrócili.  Czy  wszyscy
sąsiedzi z ław są? Czy ktoś mi z Państwa zasygnalizuje, że ktoś z Państwa Radnych nie
wrócił na razie na salę? Nie mam żadnego sygnału, więc zakładam, że wszyscy Państwo
Radni... (niezrozumiały głos) Tak jest. Proszę przy okazji o jakiś kontakt z Panią radną
Anną informujący, że wznowiliśmy obrady. A ja w tym momencie właśnie powinienem
chyba  oddać  głos  już  Państwu,  chociaż  jeszcze pytanie  jedno  sakramentalne,  czy  są
jeszcze  jakieś  inne  zgłoszenia  kandydatur?  Nie  widzę,  więc  oddaję  głos  Komisji
Skrutacyjnej. Może kilka zdań na temat tego jak będzie wyglądała procedura głosowania,
ile czasu Państwo będziecie potrzebowali mniej więcej na przygotowanie kart. Czy one
już  są?  Pewnie  jeszcze  nie  ma,  bo  dopiero  co  zamknęliśmy  listę.  Proszę bardzo.
(niezrozumiały głos) Proszę o nagłośnienie mównicy, bo mam wrażenie, że nie działają
mikrofony. Spróbujmy już Pani Teresko.”
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Pani radna Teresa Kijek powiedział: „Odnośnie wyglądu karty - będą cztery nazwiska i
jest opcja za, czyli wybieramy, najwięcej trzy stawiamy znaki, żeby karta była ważna.
Oczywiście Pan mecenas odnośnie czasu jest zorientowany? (niezrozumiały głos) Także
karty  będą gotowe, ostemplowane i  jeszcze przypomnimy o formie głosowania  przed
rozdaniem kart, dobrze.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Zatem,
Szanowni  Państwo,  ogłaszam  przerwę  do  momentu,  aż  komisja  wróci  z  kartami
przygotowanymi  do  głosowania.  Gdyby  ktoś  miał  jakieś  pytania  przed  głosowaniem
jeszcze w kwestii technicznej, to oczywiście zapraszam wówczas do mównicy i będziemy
odpowiadać  na  nie  wspólnie.  Przerwa  nieokreślona  czasowo.  Myślę,  że  około  pięciu,
dziesięciu minut, gdy powróci komisja z kartami do głosowania.”

Przerwa w obradach. 

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy możemy
zrozumieć, że wszyscy Państwo Radni powrócili na salę obrad? Nie widzę żadnego głosu
sprzeciwu. Czy ktoś nie wrócił? Po klubach rozglądnijcie się Państwo. Nie mam żadnego
sygnału, więc zakładam, że wszyscy są, zatem oddaję głos Komisji Skrutacyjnej. Proszę
bardzo.”

Pani  radna  Teresa  Kijek  powiedziała:  „Panie  przewodniczący,  dziękuję  za  udzielenie
głosu. Komisja jest szybka. Trzy informacje. To jest wzór karty. Na karcie umieszczone
są cztery nazwiska alfabetycznie. Ponieważ wybieramy trzech wiceprzewodniczących rady
każdy radny ma trzy głosy, możliwość skreślenia trzech kwadratów. Zakreślenie czterech
będzie to głos nieważny. I uzyskanie przynajmniej trzynastu głosów jest sygnałem, że
kandydat jest wiceprzewodniczącym rady miasta wybranym. Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Proszę  o
odczytywanie imion, nazwisk, a Państwa Radnych o odbieranie kart.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej, Bogdan Edward,
Brzeski Leszek, Brzeszcz Emil, Chrobot Łukasz, Derlukiewicz Anna, Domosławska Daria,
Jaroszewski  Artur,  Jasion Paweł,  Jasion Jacek,  Kijek  Teresa,  Kominek Tomasz,  Korga
Tomasz,  Krasuska  Marta,  Kulpa  Wioletta,  Laskowski  Krzysztof,  Maliszewski  Tomasz,
Milewski  Mirosław,  Ogrodnik  Małgorzata,  Pietrzak  Łukasz,  Pogonowski  Mariusz,
Siemiątkowski Roman, Stachowiak Szymon, Struzik Małgorzata.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy wszyscy
Państwo oddali swój głos? Nie widzę głosu sprzeciwu, zatem ogłaszam kolejną przerwę, a
Komisję  Skrutacyjną  proszę  o  podliczenie  głosów.  Czekamy,  Szanowni  Państwo,  na
powrót Komisji Skrutacyjnej. Zapewne tradycyjnie znowu…”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Miasta Płocka,
sporządzony  w  dniu  7 maja  2024  roku  z  wyboru  wiceprzewodniczących  Rady  Miasta
Płocka. Komisja w składzie: radna Teresa Kijek - przewodnicząca, radna Marta Krasuska -
członek  komisji,  radny  Mariusz  Pogonowski  -  członek  komisji  ustaliła  wyniki  wyboru
wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Płocka.  Radni  zgłosili  następujących  kandydatów:
Pana radnego Tomasza Korgę,  Pana radnego Tomasza Maliszewskiego,  Pana radnego
Romana  Siemiątkowskiego,  Panią  radną  Małgorzatę  Struzik.  Na  stan  24  radnych  na
dzisiejszej sesji obecnych jest 24 radnych. W tajnym głosowaniu oddano 24 karty, w tym
24 karty ważne, 0 kart nieważnych. Kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: Pan
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radny Tomasz Korga - 11 głosów, Pan radny Tomasz Maliszewski - 15 głosów, Pan radny
Roman Siemiątkowski - 14 głosów, Pani radna Małgorzata Struzik - 15 głosów. Zgodnie z
art.  49  ust  1  ustawy  z  dnia  8 marca  1990  roku  o  samorządzie  gminnym
wiceprzewodniczącymi Rady Miasta Płocka zostali: Pan Tomasz Maliszewski, Pan Roman
Siemiątkowski, Pani Małgorzata Struzik. Na tym protokół zakończono, złożono podpisy.
Gratulujemy.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Komisji Skrutacyjnej za pracę. (niezrozumiały głos) Tak, proszę o przekazanie do
Komisji  Uchwał  i  Wniosków.  Proszę  Państwa,  przed  nami  jeszcze  podjęcie  uchwały
dotyczącej potwierdzenia... (niezrozumiały głos) Pani przewodnicząca, może po podjęciu
tej uchwały dobrze, ja przekażę Pani... (niezrozumiały głos) Dobrze, proszę bardzo.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa powiedziała:  „Panie  Przewodniczący,  Szanowni  Radni,  a
przede  wszystkim  drodzy  mieszkańcy!  Mogę  tylko  tak  skwitować:  tak  wygląda
uśmiechnięty Płock. Dziękujemy za dobrą współpracę.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja myślę, że
ten wynik  nie  jest  tak jednoznaczny,  jak  Pani  radna to  podsumowała  przed chwilką.
Szanowni  Państwo,  przed  nami  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru
wiceprzewodniczącego, czyli jak gdyby potwierdzenie tajnego głosowania. Otrzymaliśmy
projekt uchwały w tej materii na druku nr 3, zatem poddam za chwilkę pod głosowanie
projekt  uchwały  z  wpisanymi  nazwiskami  trzech  osób,  które  przekroczyły  wymagane
minimum,  czyli  przypomnę  jeszcze  nazwiska.  Jeśli  się  pomylę,  to  skorygujcie  mnie
Państwo.  Będą  tam  wpisani:  Pan  radny  Tomasz  Maliszewski,  Pani  radna  Małgorzata
Struzik i Pan radny Roman Siemiątkowski. Poddaję pod głosowanie przyjęcie tej uchwały.
Proszę  Pana  sekretarza  o  odczytywanie  nazwisk,  a  Państwa  proszę  o  imienne
głosowanie.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Jestem przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.”
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Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.”

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Jestem przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Nie głosuję.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Jestem przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.”

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.”
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Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.”

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.”

Pan  radny  Szymon  Stachowiak  powiedział:  „Stachowiak  Szymon.  Jestem  przeciw.
Struzik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję.”

Wynik głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady
Miasta Płocka (druk nr 3):
za – 23
przeciw – 7
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 4/I/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie
wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Płocka stanowi załącznik nr 10 do
niniejszego protokołu.

Pan radny Artur Jaroszewski  powiedział:  „Dziękuję bardzo. Przechodzimy, Szanowni
Państwo, do kolejnego punktu.”

Ad. pkt 12

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Sekretarza Sesji Rady Miasta
Płocka.

Pan  radny Artur  Jaroszewski  powiedział:  „Punkt  dwunasty  -  podjęcie  uchwały  w
sprawie wyboru sekretarza sesji Rady Miasta Płocka. Tutaj również mamy przygotowany
projekt uchwały, o ile pamiętam na druku nr 4. Tak jest. Proszę o zgłaszanie kandydatur
na funkcję sekretarza sesji Rady Miasta Płocka. Pani przewodnicząca Małgorzata Struzik,
proszę.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Pani Poseł! Zgłaszam kandydaturę kolegi Tomasza Kominka. W poprzedniej kadencji był
sekretarzem Rady Miasta Płocka. Dał się poznać jako osoba odpowiedzialna, rzetelna,
która  zna  potrzeby  naszych  mieszkańców i  odpowiada  na  te  potrzeby.  Od  wielu  lat
pracuje  w  samorządzie  województwa  mazowieckiego,  jest  związany  z  samorządem
województwa  mazowieckiego,  z  samorządem  miasta  Płocka,  więc  jest  osobą,  która
gwarantuje dobrą, rzetelną współpracę ze wszystkimi mieszkańcami naszego miasta. Jest
człowiekiem,  który  znakomicie  wywiązuje  się,  przepraszam bardzo,  wywiązuje  się  ze
swoich  obowiązków,  jest  ze  sobą  skuteczną  i  mam  nadzieję,  że  Państwo  będziecie
głosowali i pozytywnie opiniowali tę kandydaturę. Dziękuję serdecznie.”
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Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Czy są jakieś inne zgłoszenia na funkcję sekretarza sesji rady miasta? Nie widzę.
Zatem poddaję pod głosowanie, to jest głosowanie jawne, Szanowni Państwo, poddaję
pod głosowanie projekt uchwały z wpisanym nazwiskiem Pana Tomasza Kominka. Proszę
Pana sekretarza o odczytywanie nazwisk i Państwa o głosowanie imienne.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Aleksandrowicz Andrzej.”

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jestem przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Bogdan Edward.”

Pan radny Edward Bogdan powiedział: „Wstrzymuję się.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeski Leszek.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Wstrzymuję się.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Brzeszcz Emil.”

Pan radny Emil Brzeszcz powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Chrobot Łukasz.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Derlukiewicz Anna.”

Pani radna Anna Derlukiewicz powiedziała: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Domosławska Daria.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jaroszewski Artur.”

Pan radny Artur Jaroszewski powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Jacek.” 

Pan radny Jacek Jasion powiedział: „Za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Jasion Paweł.”

Pan radny Paweł Jasion powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kijek Teresa.”

Pani radna Teresa Kijek powiedziała: „Wstrzymuję się. 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kominek Tomasz.”
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Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Nie wiem, czy powinienem. Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Korga Tomasz.”

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Wstrzymuję się.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Krasuska Marta.”

Pani radna Marta Krasuska powiedziała: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Kulpa Wioletta.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedział: „Jestem przeciw.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Laskowski Krzysztof.”

Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Maliszewski Tomasz.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Milewski Mirosław.” 

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Jestem przeciw.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pani radna Ogrodnik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pietrzak Łukasz.” 

Pan radny Łukasz Pietrzak powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Pogonowski Mariusz.”

Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Jestem za.” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Siemiątkowski Roman.” 

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Jestem za.” 

Pan  radny  Szymon  Stachowiak  powiedział:  „Stachowiak  Szymon.  Jestem  przeciw.
Struzik Małgorzata.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Jestem za.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Dziękuję bardzo.” 

Wynik głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyboru Sekretarza Sesji Rady Miasta
Płocka (druk nr 4):
za – 16
przeciw – 3
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wstrzymujące – 5
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 5/I/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie
wyboru  Sekretarza  Sesji  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  10  do
niniejszego protokołu.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Stwierdzam, iż rada miasta podjęła uchwałę o wyborze funkcji sekretarza rady
miasta  i  został  nim  Pan  radny  Tomasz  Kominek.  Szanowni  Państwo,  wyczerpaliśmy
porządek  obrad.  Został  nam tylko  punkt  trzynasty  -  zakończenie  obrad,  ale  nim  go
ogłoszę, nim zamknę sesję chciałbym Państwa poinformować, iż w najbliższych dniach
będą się z wszystkimi Państwa Radnymi kontaktować Państwo z Wydziału Obsługi Rady
Miasta  z  różnymi  przekazami  i  prośbami  o  różne  formalności,  o  dopełnienie  tych
formalności. Na pewno będziemy mieli wydane tablety. I ponieważ niektórzy z Państwa
już mnie podpytują, kiedy kolejne sesja - na pewno w maju. Jeszcze dzisiaj nie potrafię
Państwu powiedzieć kiedy. Na pewno w maju i na pewno nie będzie to ostatni czwartek
maja,  gdyż  jest  to  Boże  Ciało.  Ponieważ  będzie  to  sesja  zwołana  w  zależności  od
okoliczności i potrzeb albo będzie ona zwołana na wniosek grupy radnych, ale raczej na
pewno  będzie  zwołana  na  wniosek  Pana  prezydenta.  Na  pewno  mamy już  potrzebę
wprowadzania  zmian  w  budżecie  miasta  z  tego,  co  słyszę,  przetargi  kolejne  są
rozstrzygane.  Ale  nie  dziwcie się  Państwo,  jeżeli  będzie  w najbliższym czasie troszkę
telefonicznych informacji, trochę telefonicznych przekazów. Czy ktoś z Państwa Radnych
jeszcze na koniec sesji chciałby zabrać głos? Pan radny Łukasz Chrobot, proszę bardzo.”

Pan radny Łukasz Chrobot powiedział: „Dzień dobry, witam Państwa serdecznie! Proszę
Państwa, przede wszystkim chciałbym podziękować mieszkańcom, że jestem tu drugi raz
na auli i zapraszam wszystkich do współpracy, wszystkich płocczan, wszystkich razem i
do zobaczenia.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Czy  jeszcze  ktoś  z  Państwa  Radnych  chciałby  zabrać  głos?  Nie  widzę.  Chcę
Państwu podziękować za sprawny przebieg dzisiejszej sesji.”

Ad. pkt 13

Zakończenie obrad I sesji Rady.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Zamykam
obrady I Sesji Rady Miasta Płocka kadencji 2024-2029.”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała    Sekretarz Sesji                  Przewodniczący
                               Rady Miasta Płocka              Rady Miasta Płocka

Jolanta Kozera             Tomasz Kominek                     Artur Jaroszewski 
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